
 
 

 

 

Tarnów, 6 lipca 2022 r. 

KRM.0003.539.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXVII sesji Rady Miejskiej 30 czerwca 2022 r. w punkcie „Zapytanie i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Stanisław Klimek zagłosił 

następujące zapytania: 

1) Zwrócił się z zapytaniem, dlaczego nie rozpoczęto prac przy Szkole Podstawowej nr 9 i czy 

występują rozbieżności między planem, który powstał a rzeczywistością.  

2) Poprosił o informację dotyczącą rozmów z kierowcami MPK. Zwrócił się z zapytaniem czy 

dostaną oni podwyżki i czy grozi miastu paraliż związany z ich strajkiem? 

3) Zwrócił się z zapytaniem czy w Tarnowie powstanie spalarnia śmieci, a jeżeli tak, to gdzie  

i kiedy. 
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